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Tento souhrn reprezentuje většinový názor TJ. Ve výkonném výboru bylo 8 hlasů pro a 1 

hlas byl proti tomuto stanovisku.  
 
- areál současného koupaliště je již 11 let uzavřen. Jestliže se za těchto 11 let nikomu 

nepodařilo s tímto chátrajícím areálem nic udělat, vítá TJ Gumárny Zubří, z. s., tuto 
současnou snahu a aktivitu města Zubří a vnímá ji jako krok správným směrem, 

- jestliže vedení města říká, že tato investice naše město do budoucna nijak významně 
nezadluží (nebude mít vliv na další nutné investice v Zubří) a současně je si vedení města 
vědomo toho, že všechny podobné areály (koupaliště, bazény, wellnesy) v ČR jsou dotovány, 
nevidíme v tom žádný problém. Propočty hovoří o roční dotaci na provoz celého areálu ve 
výši cca. Kč 2.000.000 - Kč 3.000.000, 

- v minulosti byl u dvou podobných staveb v Zubří (sportovní hala a sokolovna) úplně stejný 
problém. Zuberská veřejnost i zastupitelstvo města nemělo na tyto dvě stavby stejný náhled. 
Mnoho hlasů bylo proti. A i když obě dvě stavby prošly do konečné realizace jen těsnou 
většinou jednoho nebo několika hlasů, slouží dnes obě dvě stavby veřejnosti a jsou 100% 
využívány. V posledních letech je problém nalézt volné hodiny v sokolovně. A sportovní hala 
slouží všem zuberským i mimozuberským spolkům, sdružením, zájmovým skupinám atd… a 
nikdo si dost dobře nedokáže představit, jak by to dnes v Zubří bez sportovní haly vypadalo, 

- jsme přesvědčeni, že většina rozumně smýšlejících obyvatel města je pro opravu tohoto 
areálu, protože vidí, že koupaliště 11 let chátrá a nic se neděje, 

- na zastupitelstvu byla tato akce schválena 13 hlasy pro a jen 6 hlasů bylo proti, tzn. 
schváleno naprostou většinou napříč politickým spektrem,  

- petici proti opravě současného areálu koupaliště pořádají lidé, kteří se zaštiťují stranou 
Svobodných (v posledních komunálních volbách dostala tato strana v obecních volbách jen 
102 hlasů ze 4.500 oprávněných voličů, což je zcela zanedbatelný počet), a hlavně lidé, kteří 
pro Zubří v minulosti nikdy nic neudělali (nebyli aktivní nebo organizovaní v žádných 
zájmových, sportovních, kulturních nebo politických uskupeních), nestarali se o obecní 
život, a nyní kolem sebe šíří jen negaci a snaží se zhatit snahu vedení města o obnovu tohoto 
zdevastovaného areálu, 

- petici proti postavení nového bazénu podepsalo 330 lidí  (ale jen 180 hlasů je platných) 
z celkového počtu 4.500 dospělých, případně 5.600 všech obyvatel města, 

- v ZN se objevil článek, který hovoří o tom, že budova kuželny a ubytovny je v dobrém 
stavu. Nevíme, kde autoři tyto údaje čerpají a proč záměrně zuberskou veřejnost mystifikují, 
neboť byli písemnou i ústní formou jednoznačně vedením zuberské tělovýchovné jednoty 
informováni o tom, že kuželna je ve stavu špatném. Budova z roku 1963 - okna jsou v 
nedobrém stavu a jsou tam veliké úniky tepla, střecha zatéká, sociální zařízení a odpady jsou 
špatné, ve starém parovodu se prohání potkani a z toho pramení nepříjemný zápach. Co se 
týče vnitřní části kuželny, tak před 8 lety byly sice pořízeny nové automatické stavěče 
kuželek, které by ještě několik let mohly vydržet ve funkčním stavu, ale dráhy, náhozové 
desky, výtah a dopravník koulí, a hlavně kříž pod kuželkami jsou ve velice špatném stavu. 
Dráhy samotné jsou duté, kříž pod kuželkami je vydrolený a mnohokrát opravovaný. Nové 
koule jsou od těchto vadných poškozených drah poškrábány a musí se dokupovat nové. 
Podavač a dopravník koulí jsou ještě původní z roku 1982 a také potřebují vyměnit. Náš 
kuželkářský oddíl hraje svá utkání v krajském přeboru Zlínského kraje a bohužel musíme 
konstatovat, že naše kuželna je jednoznačně v nejhorším stavu. Ostatní družstva se na 
mistrovské zápasy v Zubří příliš netěší, 



- Zubří bylo, je a bude i nadále sportovním městem. Všichni starostové města, současní nebo 
bývalí, byli vždy zuberskému sportu nakloněni. Nemáme obavy, že by toto nové sportoviště 
nebylo navštěvováno a využíváno. Zubří má 5.600 obyvatel. Jsou tady školky, školy, mnoho 
sportovních oddílů a zájmových kroužků atd. Všichni tito lidé dnes musí na bazén jezdit do 
Rožnova p. R. nebo do Valašského Meziříčí. Určitě budou rádi, že mohou jít na bazén nebo 
do sauny v místě bydliště,     

- když to tedy shrneme, pokud se město Zubří výstavbou tohoto nového areálu nijak 
významně nezadluží a investice do tohoto nového areálu nebude mít negativní vliv na další 
standardní rozvoj města (nutné investice, opravy, stavby atd.) a roční dotace na provoz celého 
areálu bude mezi 2 – 3 mil. Kč tak, jak je avizováno, je zuberská tělovýchovná jednota 
rozhodně pro realizaci této akce 
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